
Adres: ParticiPand Lelsstraat 2 

Aan: Gemeenteraad Alblasserdam, vergadering 26 maart 2024 

Onderwerp: Rapportage fase 2 onderzoek Maatschappelijk Vastgoed: Lelsstraat 2: 

ParticiPand  Pleidooi Kunstenaarsgroep ParticiPand 

Geachte Raadsleden, 

Dinsdag 26 maart 2024 wordt de bovengenoemde Rapportage fase 2 besproken en hoewel 

er op dat moment geen definitieve beslissingen worden genomen willen wij wel onze ernstige 

zorgen uiten over het advies rond het ParticiPand en de daaruit voortvloeiende 

consequenties voor een grote groep van de huidige huurders, nl de kunstenaars en  culturele 

ondernemers. 

Wij zijn ons bewust van de kostenpost die het pand in zijn huidige staat is, maar ons 

maatschappelijk belang zien wij in deze rapportage op geen enkele manier terug.  

Ook wordt de eindevaluatie ParticiPand uit 2021 door Ayrton Lopes totaal genegeerd. 

Heel blij waren wij met de inspreekreactie bij de commissie Grondgebied die ook als bijlage 

bij deze raad is ingekomen. Daarin staat prima verwoord waarom er in ieder geval gekeken 

moet worden naar de maatschappelijk bijdrage van de huurders die nu op straat dreigen te 

worden gezet, waarna het voor de meesten einde bedrijf betekent en de kunst & cultuur de 

nekslag wordt toegebracht. 

Wij zijn geen “profit” bedrijven, wij werken grotendeels kostendekkend en marktconform 

huren betekent een verarming van het kunstzinnig en cultureel aanbod op lokale schaal.  

Bij de succesvolle Kunst- en Cultuurroute bleek het ParticiPand een zeer waardevolle locatie 

in het maatschappelijk vastgoed van de gemeente: kunst & cultuur in combinatie met sociale 

partners, iedereen participeerde er lustig op los. Ook tijdens onze winter- en zomerfairs en 

elke week weer weten de diverse partijen, organisaties en instellingen elkaar te vinden. 

Wij willen graag met elkaar en in samenwerking met de sociale partijen in het gebouw onze 

activiteiten kunnen blijven voortzetten met belang voor de hele Alblasserdamse 

gemeenschap. 

Als creatieve doeners willen wij met de gemeente mee denken over alternatieven rond 

verduurzaming, huisvesting en financiering en hopen wij een actief aandeel te kunnen 

hebben in het vinden van een maatschappelijk duurzame oplossing. 

Met vriendelijke groet, 

(namen bekend bij de griffie) 


